
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 
Helgenæsparken afd. 3.  den 6-2-2025 

             Tilstede var Reimonn Paulsen. Connie Jørgensen. Bent Sørensen.  Jan Christensen 

               Solveig Juel og ejendomsfunkƟonær Jørn Kristensen 

 

1.  Som dirigent og mødesekretær blev valgt Reimonn Paulsen 
2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
3. Formand Reimonn Paulsen fortalte at der var et ønske om at få hjemmeplejen 

som køre på elcykler, og køre på fortovet Ɵl at køre lidt langsommere og vise 
hensyn Ɵl beboerne. Man vil prøve med at sæƩe et skilt op med at vise hensyn  
Der vil blive fældet Rønnebærtræer i den bagerste afdeling, da de sviner meget 
og er man uheldig at få trådt på nogle bær og træder ind på sit gulv, er det svært 
at få af igen. SamƟdig bliver der udskiŌet hæk ved anlægget i den bagerste afdeling. 

4. Der blev vedtaget forslag Ɵl ændringer i ordensreglementet Ɵl anlæg af baghaver ,det vil 
komme Ɵl afstemning på det ordinære afdelingsmøde i september 

5. Der var ingen forslag under eventuelt. 

 

Referent 

             Reimonn Paulsen. 

   
 


